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Referat fra bestyrelsesmøde for Danske Sortkrudtskytter d.06. november, 2022 kl. 10.30 

 

Til stede: Jan Chopart,  Anita Sørensen, Tony Redmond, Søren E.Poulsen  

  

1. Godkendelse af sidste referat  

 Godkendt 

 

2. Siden sidst 

Jan er blevet kontaktet af flere foreninger som er stærkt utilfreds med hvor lange tid SKV 

ansøgninger ligger hos Skydesport Danmark inden de bliver videresendt til PAC. 

Jan har kontaktet Skytteunionen om de lange sagsbehandlingstider hos SKV i Brøndby, hvor svaret 

var at det er  ikke en mulighed, at ansætte eller bruge flere ressourcer på behandling af SKV, da 

udgifterne overstiger indtægterne . 

Jan har også snakket med Skytteunionen om problemet med bane godkendelse. Der er blevet talt en 

del om sammenlægning af foreningerne, men vi kan ikke skyde med sortkrudt på elektroniske skiver 

og har derfor brug for seperate baner ellers bliver det alt for lidt skyde tid. 

  

3. Skytteunionens extraordinære årsmøde 

Jan deltog i mødet d.8.oktober som repræsent for hans forening– forbundet var ikke inviteret. 

  

Alle foreninger vår inviteret til mødet men alt for få deltog og det resulterede i at forslagene til 

ændring af kontingentet blev nedstemt. Derfor fortsætter den gamle model indtil videre. Det bliver 

rigtig dyr for de mindre foreninger. 

 

3. Ny advokat i sagen om Vestegnen 

Vores advokat er skiftet. Vi afventer hans vurdering af sagen. 

Sagen føres i retten i Svendborg d.14/15 marts, 2023. 

 

4. Forbundets fremtid og økonomi 

Forbundet kan ikke nedlægges før lovgivning ændres – Jan kontakter Skydesport Danmark for at 

høre hvordan det går. 

 

Vi indkalde til extraordinære repræsentantskabsmøde d.14. januar,2023 for at drøfte fremtiden, 

vedtægtsændringer samt økonomi. 
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Vedtægterne for foreninger skal ændres så de afspejler Skydesport Danmarks vedtægter. Jan og 

Søren laver udkast – skal være klar senest om en måned så de kan stemmes om til vores 

extraordinære repræsentantskabsmøde. 

 

 

 

5. Hjemmeside 

Hjemmesiden skal fortsætte så længe forbundet eksistere- vi arbejder videre med opsætning af ny. 

Mange dokumenter på den nuværende hjemmeside er næsten umuligt at føre over i den nye og skal 

derfor linkes sådan at man bliver ført over til den gamle – vi foreslår derfor at domænet beholdes .  

 

6. Nyhedsbrev til foreninger 

 

Jan skriver brev til foreningerne snarest muligt.  

 

7. Eventuelt 
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